QHSLS

QUEENS HIGH SCHOOL FOR LANGUAGE STUDIES

皇后语言研究高中



WELCOME, CLASS OF 2023!

Visit our Open House 欢迎! Wednesday, October 24, 2018 6:00PM-7:00PM

35-01 Union Street, Flushing, NY 11354 Enter through the main entrance off of Northern Blvd.

What Makes Us Unique

The Queens High School for Language Studies is a caring and hard working community of learners, a small high school with the opportunities a large campus offers. Every student is learning language at QHSLS. 50% of our students are native-Chinese speakers learning English, and 50% are English speakers learning Mandarin Chinese.

In four years, students are prepared for the next stage: confident and ready for success in college. With support and encouragement from dedicated teachers, counselors, and classmates, all students strive for independence and success, not just in one language but in two. 97% of our seniors graduated in 2018, with 95% of our students enrolling in four and two year colleges.

Our 9th Grade Schedule

8:00AM-3:37PM: algebra or geometry, English or English as New Language, living environment or earth science, global history, Chinese as a second language or Chinese as a native language, physical education, and elective classes

Our Academic Program

ENGLISH: all levels of English Language Arts and English as a New Language **MANDARIN CHINESE**: all levels of Chinese as a second language and Chinese Native Language Arts **MATH**: Algebra, Geometry, Algebra 2/Trig, Calculus **SCIENCE**: Living Environment, Earth Science, Chemistry, Physics, Environmental Studies **HISTORY**: Global, US History, Government and Economics, **PHYSICAL EDUCATION AND HEALTH**: Also see our PSAL teams **ELECTIVES**: reading circles, theater, visual arts, and computer programming

COLLEGE NOW: QHSLS students take classes at CUNY Queens College **ADVANCED PLACEMENT CLASSES 2018-19:** AP Calculus BC, AP Biology, AP Chinese Language, AP US History, AP Literature and Composition, and AP Computer Applications; our campus offers additional AP classes

After School

PSAL SPORTS TEAMS at the Flushing Campus: Badminton, Baseball, Basketball, Bowling, Cross Country, Football, Handball, Soccer, Softball, Table Tennis, Tennis, Track, Volleyball, Wrestling

TUTORING: After school and during lunch, Regents prep on Saturdays, SAT classes offered to juniors

EXTRA-CURRICULARS: Students can always propose new clubs and after-school programs! Currently, we offer theatre, creative writing, Key Club for volunteering, math team, sewing, board games and chess, photography, dance, and student government

Contact our guidance counselor Mr. Ku at jku@qhsls.org with questions or to schedule a tour.

Visit our website: qhsls.org
NYC DOE School DBN: 25Q241

Apply with our code:

Q62A





OUR LOCATION: FLUSHING

We are located in the vibrant, diverse community of Flushing, home to NYC's second largest Chinatown. Our beautiful campus is the most historic public high school building in NYC.

SUBWAY: 7 TRAIN

We are a 10minute walk from Flushing-Main St. station

BUS LINES:

Q12, Q13, Q15, Q16, Q17, Q19, Q20A, Q25, Q26, Q27, Q28, Q34, Q44 Q48, Q50, Q65, Q66

QHSLS

QUEENS HIGH SCHOOL FOR LANGUAGE STUDIES

皇后语言研究高中



WELCOME, CLASS OF 2022!

Visit our Open House 欢迎! Wednesday, October 24, 2018 6:00PM-7:00PM

35-01 Union Street, Flushing, NY 11354 Enter through the main entrance off of Northern Blvd.

我们的优点和特长

皇后语言研究高中是一所小型的公立高中,校园里充满着关怀学生的学习氛围与大型校园相同的学习机会。每一个QHSLS学生必须学习语言。我们的学生有50%的母语为中文,这些学生学习ESL,另外50%是英语为母语的学生,外语课则学习中文。我们的目标是所有学生都能通过纽约州高级考试文凭。2018年我们98%的十二年纪的学生毕业,95%读四年和两年的大学。

我们的使命和愿景

在皇后语言高中,你会从乐于奉献的老师、辅导员及同学那里得到大量的支持和鼓励。在这四年里,你会为人生的下一阶段打下基础:精通汉语和英语,提高学业成绩和学习能力,为在大学里取得成功做好准备。

九年级学生的课程表

8:00-3:37: 代数或几何, 英文或ESL, 生物, 世界历史, 中文, 统计 或戏剧或电影研究, 体育. 我的课程将帮助学生高中毕业并获得纽 约州的优等高中毕业文凭,这样在大学申请学生必须达到应该获 得. 我们的方案是为了支持实现进阶高中文凭的学生。获得进阶 高中文凭的学生证明自己的能力和超越毕业要求。学生将具备所 有学科领域的坚实的基础,大学申请经常寻找持有优等高中文凭的申请人。

我们的课程设置

英文: 各个程度的ESL及英文, AP语文与文学中文: 各个程度的中文,中国语文, AP中文 数学: 代数, 几何, 代数2/三角几何, AP统计, AP微积分科学: 生物, 地球科学, 化学, 物理, AP物理 历史: 世界历史, 美国历史, 美国政府与经济, AP美国历史体育和健康: 请看下面公立学校体育联盟的运动队 选修课: 美术, 音乐, 电脑, 语言学以及其它学生感兴趣的选修课

有兴趣参加体育队吗?

我们的校园有以下公立学校体育联盟的运动队:棒球,篮球,保龄球,越野,足球,手球,足球,网球,田径,排球,摔跤

学习有问题怎么办?

别担心!我们的老师和同学提供课后辅导。有需要的话我 们也准备 开设周末和下午课程。

有没有想过课外活动?

象棋、戏剧、电脑编程、义工、艺术 音乐舞蹈、 烹饪和学生会、跆拳道、跳舞、数学团队。

Contact our guidance counselor Mr. Ku at jku@qhsls.org with questions or to schedule a tour.

Visit our website: qhsls.org
NYC DOE School DBN: 250241

Apply with our code:

Q62A





地点

皇后语言研究高中 位于充满活力、多 元化的法拉盛社区 ,学校坐落于纽约 市历史最为悠久的 法拉盛高中教学楼

交通

我们距离法拉盛缅 街的七号地铁站只 有十分钟的路程。 下列的MTA巴士均 可到达本校:Q12, Q13, Q15, Q16, Q17, Q19, Q20A, Q25, Q26, Q27, Q28, Q34, Q44, Q48, Q50, Q65, Q66